

《Diary of Wimpy Kids》

图书基本信息

书名：《Diary of Wimpy Kids Boxset 小屁孩日记套装》

13位ISBN编号：9780810997837

10位ISBN编号：0810997835

出版时间：2010-9

作者：Kinney, Jeff

页数：896

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介以及在线试读，请支持正版图书。

更多资源请访问：www.tushu000.com

《Diary of Wimpy Kids》

内容概要

Boys don't keep diaries—or do they?

The launch of an exciting and innovatively illustrated new series narrated by an unforgettable kid every family can relate to.

It's a new school year, and Greg Heffley finds himself thrust into middle school, where undersized weaklings share the hallways with kids who are taller, meaner, and already shaving. The hazards of growing up before you're ready are uniquely revealed through words and drawings as Greg records them in his diary.

In book one of this debut series, Greg is happy to have Rowley, his sidekick, along for the ride. But when Rowley's star starts to rise, Greg tries to use his best friend's newfound popularity to his own advantage, kicking off a chain of events that will test their friendship in hilarious fashion.

Author/illustrator Jeff Kinney recalls the growing pains of school life and introduces a new kind of hero who epitomizes the challenges of being a kid. As Greg says in his diary, "Just don't expect me to be all 'Dear Diary' this and 'Dear Diary' that." Luckily for us, what Greg Heffley says he won't do and what he actually does are two very different things.

Since its launch in May 2004 on Funbrain.com, the Web version of Diary of a Wimpy Kid has been viewed by 20 million unique online readers. This year, it is averaging 70,000 readers a day.

《Diary of Wimpy Kids》

精彩短评

- 1、还不错，挺幽默的。很口语的书。
- 2、这是一套浅显的英文儿童读物，学习英语的人可以去读一读原版。推荐给孩子们和大人。孩子们也许会从中学到不少恶作剧的方法。不过，深入读下去，你可能会发现这本书正是对成人世界的残酷映射。
- 3、挺好看的，小时候的故事.....
- 4、她特别喜欢
- 5、#2017读30本书#第二本 the wimpy kids

《Diary of Wimpy Kids》

精彩书评

1、这是果子的最爱，爱到什么地步呢，爱到她自己的日记也是写得就象小屁孩的日记一样，文字配图。这书也有中文版，中文版是果子的语文老师推荐的，然后英文版就是果子的英语老师推荐的，可见这本书的口碑有多么地好，果子班上的孩子也基本上都有这书。此套书推荐三年级以上英语程度的孩子阅读，嗯，好书。

《Diary of Wimpy Kids》

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：www.tushu000.com